

13D SPAIN + PORTUGAL

西班牙 + 葡萄牙



Experience
**Flamenco
Dance**



10 Breakfast | 2 Lunch | 7 Dinner

10 早餐 / 2 午餐 / 7 晚餐



4 Stars Accommodation

★★★★ (Subject to changes)

- Barcelona - Front Air Congress **** (2 Nights)
- Valencia - Mas Camarena **** (1 Night)
- Granada - Los Angeles and Spa **** (1 Night)
- Seville - YIT via Sevilla Mairena **** (1 Night)
- Lisbon - Holiday Inn Lisbon **** (1 Night)
- Porto - Central Parque Hotel **** (1 Night)
- Salamanca - Gran Hotel Corona Sol **** (1 Night)
- Madrid - Praga Hotel **** (2 Nights)



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Barcelona Montserrat - Euro 89
巴塞隆拿蒙特塞拉特
- Madrid Toledo - Euro 69
马德里 托莱多
- Cabo da roca + Sintra - Euro 79
罗卡角 + 辛特拉
- Cordoba/Gibraltar - Euro 79
科尔多瓦/直布罗陀

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目,将由您自行决定,以下价钱可能适用最低团体人数参考。



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• EURO 130 Per Person

导游和司机 全程小费 130 欧元 每人

1

SINGAPORE BARCELONA

新加坡 巴塞罗那

Meal on Board | 机上用餐

BARCELONA ²_D

- **Montjuïc Hill** - A hill in Barcelona offering panoramic city views, home to attractions like Montjuïc Castle, Olympic Stadium, and gardens.
 - **Sagrada Família** - A famous basilica designed by Antoni Gaudí, known for its unique architecture and ongoing construction since 1882. **(Entrance Included)**
 - **National Museum** - The National Museum of Art of Catalonia features a vast collection of Catalan art, including Romanesque murals and Gothic pieces.
 - **Olympic Stadium** - Built for the 1992 Summer Olympics, it now hosts sporting events, concerts, and cultural activities.
 - **Las Ramblas** - A lively street in central Barcelona, famous for shops, cafes, street performers, and landmarks like La Boqueria Market.
 - **La Roca Village Outlet** - is a popular shopping destination located in La Roca del Vallès, just outside of Barcelona
- Note :** In the event of time constraint, La Roca Village will be replaced with Las Rozas Village in Madrid

巴塞罗那

晚餐

- **蒙特惠奇山** - 巴塞罗那的一座山丘，提供全市的全景，是蒙特惠奇城堡、奥林匹克体育场和花园等景点的所在地。
- **圣家堂** - 由安东尼·高迪设计的著名大教堂，以其独特的建筑风格和自1882年以来仍在建设中而闻名。 **(门票包含)**
- **国家博物馆** - 加泰罗尼亚艺术国家博物馆拥有丰富的加泰罗尼亚艺术收藏，包括罗曼式壁画和哥特式作品。
- **奥林匹克体育场** - 为1992年夏季奥运会建造，现用于举办体育赛事、音乐会和文化活动。
- **兰布拉大道** - 巴塞罗那市中心的热闹街道，以商店、咖啡馆、街头艺人和博克利亚市场等地标而闻名。
- **拉罗卡村购物中心** - 的一家高端品牌折扣购物中心，提供众多奢侈品牌商品，以优惠的价格吸引购物者。

备注：如时间有限，拉罗卡奥特莱斯将替换为马德里的拉斯罗萨斯名品村。

BARCELONA ³_B

- **Free Day**

巴塞罗那

早餐

- **自由活动**

BARCELONA - PEÑÍSCOLA - VALENCIA ⁴_{B/D}

(Seafood Paella Dinner)

- **Peñíscola Castle** - This 13th-century Templar fortress stands atop a crag overlooking the sea.
- **Peñíscola Beach** - It's famous for its spectacular seaside castle, and beautiful Mediterranean beaches.
- **Serrano City Gates** - Medieval gates in Valencia, built in the 14th century, marking the old city's entrance.
- **City of Arts & Sciences** - A futuristic environment in Valencia's City of Arts and Sciences.
- **Valencia Cathedral** - A Gothic and Romanesque cathedral, home to the Holy Grail, located in Valencia's old town.

巴塞罗那 - 佩尼斯科拉 - 瓦伦西亚

早餐/晚餐

- **佩尼斯科拉城堡** - 是西班牙最著名的中世纪城堡之一，位于瓦伦西亚自治区卡斯蒂利翁省的佩尼斯科拉镇。
- **佩尼斯科拉海滩** - 壮观的海边城堡和美丽的地中海海滩而闻名。
- **塞拉诺城门** - 建于14世纪的中世纪城门，标志着瓦伦西亚旧城的入口。
- **艺术与科学城** - 位于瓦伦西亚艺术与科学城的未来主义博物馆，展示科学和文化。
- **瓦伦西亚大教堂** - 一座哥特式和罗马式的教堂，位于瓦伦西亚旧城，是圣杯的所在地。

VALENCIA - GRANADA ⁵_{B/D}

(Flamenco Dance)

- **Alhambra Palace** - A 13th-century Moorish palace in Granada, famous for its intricate Islamic architecture and grand courtyards. **(Entrance Included)**
- **Palace Gardens** - Lush gardens with fountains and flowerbeds, designed to reflect paradise, including the renowned Generalife Gardens.

瓦伦西亚 - 格拉纳达

早餐/晚餐

- **阿尔罕布拉宫** - 一座位于格拉纳达的13世纪摩尔风格宫殿，以精美的伊斯兰建筑和宏伟的庭院闻名。 **(门票包含)**
- **宫殿花园** - 设计为反映天堂的郁郁葱葱的花园，拥有喷泉和花坛，其中包括著名的赫内拉利费花园。

GRANADA - SEVILLE 6

B/D

- **Giralda Tower** - A former minaret in Seville, now part of the Seville Cathedral, offering panoramic city views.
- **Seville Cathedral** - The world's largest Gothic cathedral, housing Christopher Columbus's tomb & the Giralda Tower.
- **Plaza de España** - A grand plaza in Seville, built for the 1929 exposition, with stunning architecture and tiled alcoves.

SEVILLE - LISBON 7

(Piri Piri Portuguese Dinner) B/D

- **Jerónimo's Monastery** - A 16th-century Manueline monastery in Lisbon, home to Vasco da Gama's tomb and a UNESCO site.
- **Rossio Square** - A lively public square in Lisbon, known for its fountains, tiles, and historic significance.
- **Discoveries Monument** - A monument in Lisbon honoring Portugal's explorers, including Vasco da Gama, along the Tagus River.
- **Belém Tower** - A 16th-century fortress in Lisbon, symbolizing Portugal's maritime history, with views of the Tagus River.

LISBON - FATIMA - PORTO 8

B/D

- **Sanctuary of Fátima** - A major Catholic pilgrimage site in Portugal, dedicated to the Virgin Mary, attracting millions of visitors each year.
- **Luis I Bridge** - A double-deck iron bridge in Porto, offering breathtaking views of the Douro River and city.
- **Porto Cathedral** - One of Porto's oldest landmarks, featuring Romanesque architecture and panoramic city views.
- **Porto Stock Exchange Palace** - A neoclassical building with ornate interiors, including the famous Arab Room, now used for cultural events.

PORTO - SALAMANCA 9

B/D

- **Salamanca Cathedral** - A beautiful blend of Gothic and Baroque architecture, featuring two connected cathedrals with intricate carvings and stunning interiors.
- **Salamanca University** - One of Europe's oldest universities, famous for its Plateresque façade and the iconic Frog of Salamanca sculpture.
- **Plaza Mayor** - A historic central square surrounded by arcades and cafes, known for its lively atmosphere and beautiful architecture.

SALAMANCA - AVILA - SEGOVIA - MADRID 10

(Suckling Pig Lunch) B/L

- **Ávila Fortress** - A well-preserved medieval wall encircling Ávila, offering stunning views and a glimpse into the past.
- **Roman Aqueduct** - A 1st-century Roman engineering marvel in Segovia, famous for its perfectly preserved arches.
- **Segovia Cathedral** - A Gothic cathedral in Segovia, known for its beautiful stained glass and intricate sculptures.
- **Alcázar of Segovia** - A fairytale castle in Segovia with stunning towers, royal chambers, and panoramic views.
- **Las Rozas Village Designer Outlet** - A popular open-air shopping destination near Madrid, offering discounted luxury and designer brands.

Note: In the event of time constraint, Las Rozas Village will be replaced with La Roca Village in Barcelona

格拉纳达 - 塞维利亚

早餐/晚餐

- **吉拉尔达塔** - 塞维利亚的前清真寺宣礼塔，现在是塞维利亚大教堂的一部分，提供全市的全景。
- **塞维利亚大教堂** - 世界上最大的哥特式大教堂包含吉拉尔达塔。
- **西班牙广场** - 塞维利亚的宏伟广场，建于1929年博览会，拥有壮丽的建筑和镶嵌省份图案的壁龛。

塞维利亚 - 里斯本

早餐/晚餐

- **热罗尼莫斯修道院** - 位于里斯本的16世纪曼努埃尔式修道院，安葬着瓦斯科·达伽马的遗体，且为联合国教科文组织世界遗产。
- **罗西欧广场** - 里斯本热闹的公共广场，以喷泉、瓷砖和历史意义著称。
- **发现纪念碑** - 位于里斯本的纪念碑，纪念葡萄牙的探险家，包括瓦斯科·达伽马，沿塔霍河而建。
- **贝伦塔** - 里斯本的16世纪堡垒，象征葡萄牙的海洋历史，俯瞰塔霍河。

里斯本 - 法蒂玛 - 波尔图

早餐/晚餐

- **法蒂玛圣地** - 葡萄牙重要的天主教朝圣地，奉献给圣母玛利亚，每年吸引数百万游客。
- **路易斯一世大桥** - 一座双层铁桥，横跨波尔图的杜罗河，提供壮丽的城市和河流景观。
- **波尔图大教堂** - 波尔图最古老的地标之一，具有罗曼式建筑风格，并提供全景城市景观。
- **波尔图股票交易所官殿** - 一座新古典主义建筑，拥有华丽的内部装饰，包括著名的阿拉伯厅，目前用于文化活动。

波尔图 - 萨拉曼卡

早餐/晚餐

- **萨拉曼卡大教堂** - 结合了哥特式和巴洛克式建筑风格，拥有两座相连的教堂，精美的雕刻和令人惊叹的内部装饰。
- **萨拉曼卡大学** - 欧洲最古老的大学之一，以其华丽的普拉特雷斯克立面和标志性的“萨拉曼卡青蛙”雕塑闻名。
- **马约尔广场** - 一座历史悠久的中央广场，四周被拱廊和咖啡馆环绕，以其热闹的氛围和美丽的建筑而著称。

萨拉曼卡 - 阿维拉 - 塞哥维亚 - 马德里

早餐/午餐

- **阿维拉城墙** - 一座保存完好的中世纪城墙，环绕着阿维拉，提供壮丽的景色和对过去的瞥见。
 - **塞戈维亚罗马水道** - 位于塞戈维亚的1世纪罗马工程奇迹，以其完美保存的拱门而闻名。
 - **塞戈维亚大教堂** - 一座位于塞戈维亚的哥特式大教堂，以美丽的彩色玻璃窗和精致的雕塑而著称。
 - **塞戈维亚阿尔卡萨城堡** - 一座位于塞戈维亚的童话城堡，拥有壮观的塔楼、皇家房间和全景视野。
 - **拉斯罗萨斯名品奥特莱斯** - 马德里附近受欢迎的露天购物村，汇聚众多奢侈及设计师品牌，价格优惠。
- 备注：如时间紧张，拉斯罗萨斯名品村将由巴塞罗那的拉罗卡名品村替代。

MADRID 11

B/L

- **El Corte Inglés** - Spain's largest department store chain, offering a wide variety of products, from fashion to electronics.
- **Royal Palace** - The official residence of Spain's royal family, featuring luxurious rooms and gardens, open to the public.
- **Grand Vía** - Madrid's lively main street, known for theaters, shops, and vibrant nightlife.
- **Cibeles Fountain** - Iconic fountain featuring the goddess Cybele, symbolizing Madrid.
- **Puerta del Sol** - Central square and popular meeting point, home to the famous clock tower.
- **Plaza Mayor** - Historic square with beautiful architecture, cafes, and street performers.
- **Mercado San Miguel** - Bustling market offering a variety of fresh tapas and local delicacies.
- **Santiago Bernabéu Stadium** - Legendary home of Real Madrid football club.

马德里

早餐/午餐

- **西班牙购物中心** - 西班牙最大的百货商店连锁，提供从时尚到电子产品的各种商品。
- **马德里王宫** - 西班牙皇家宫殿，西班牙王室的官方住所，拥有奢华的房间和花园，对公众开放。
- **格兰维亚大街** - 马德里繁华的主街，剧院、商店和夜生活集中地。
- **西贝莱斯喷泉** - 以丰饶女神西贝莱斯为主题的标志性喷泉，象征马德里。
- **太阳门广场** - 中心广场和热门聚会点，著名钟楼所在地。
- **马约尔广场** - 具有历史意义的广场，建筑优美，遍布咖啡馆和街头艺人。
- **圣米格尔市场** - 热闹的市场，提供各种新鲜小吃和当地美食。
- **圣地亚哥伯纳乌球场** - 皇家马德里足球俱乐部的传奇主场。

12 MADRID SINGAPORE

马德里 新加坡
B | 早餐

13 SINGAPORE

新加坡

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.

ATTRACTIONS 旅游景点



Lisbon, Portugal
DISCOVERIES MONUMENT
发现纪念碑



Barcelona, Spain
SAGRADA FAMILIA
圣家堂



Seville, Spain
PLAZA DE ESPAÑA
西班牙广场

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666 8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

